
 

Zápis č. 1/2015 (114) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 12. 1. 2015 
 

Přítomni:   Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., doc. Ing. Martin Sysel, Ph.D., Ing. Pavel 
Navrátil, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Libor Pekař, Ph.D., Ing. 
Peter Janků, Bc. Tomáš Trčka, David Chromčák, Filip Soviš (celkem 9 
členů AS) 

Omluveni: prof. Ing. Petr Dostál, CSc. 

Stálí účastníci zasedání: doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., doc. Ing. Marek Kubalčík, 
Ph.D., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Mgr. 
Eva Navrátilová, Monika Krištofová, DiS. 

 

Předběžný program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 16/2014 (113). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu změny „Volebního a jednacího řádu AS FAI“ po 
projednání a připomínkování v AS UTB. 

6. Projednání návrhu na doplnění „Organizačních pokynů pro přípravu a 
průběh voleb členů Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky“. 

7. Různé. 

 

Doplněný program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 16/2014 (113). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Slib nového člena AS FAI. 

5. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

6. Projednání návrhu změny „Volebního a jednacího řádu AS FAI“ po 
projednání a připomínkování v AS UTB. 

7. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro navazující magisterský studijní program 
Integrované systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém jazyce“. 

8. Projednání návrhu na doplnění „Organizačních pokynů pro přípravu a 
průběh voleb členů Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky“. 

9. Projednání návrhu na doplnění Legislativní komise AS FAI. 

10. Různé. 
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Předseda AS FAI Matýsek zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky zasedání. 
Vzhledem k tomu, že Ing. Kateřina Sulovská přerušila studium, představil předseda AS 
FAI studenta 1. ročníku navazujícího magisterského studia oboru Informační 
technologie Bc. Tomáše Trčku, který po složení slibu člena AS FAI doplní studentskou 
část AS FAI. 

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 16/2014 (113).   

Zápis je bez připomínek.  

Návrh usnesení AS FAI 114/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 16/2014 (113) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FAI.  

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 114/1 

AS FAI jednomyslně schválil zápis AS FAI č. 16/2014 (113) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FAI. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení trvá bod Projednání návrhu změny „Volebního a jednacího 
řádu AS FAI“ po projednání a připomínkování v AS UTB. 

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání obsahující předběžný program zasedání AS FAI bylo dne 5. 1. 2015 
doručeno všem členům AS FAI elektronicky. Program byl doplněn o tři body. 

Návrh usnesení AS FAI 114/2 

AS FAI schválil doplnění předběžného programu zasedání č. 114 na tento program:  

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 16/2014 (113). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Slib nového člena AS FAI. 

5. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

6. Projednání návrhu změny „Volebního a jednacího řádu AS FAI“ po projednání a 
připomínkování v AS UTB. 

7. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro navazující magisterský studijní program 
Integrované systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém jazyce“. 

8. Projednání návrhu na doplnění „Organizačních pokynů pro přípravu a průběh 
voleb členů Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky“. 

9. Projednání návrhu na doplnění Legislativní komise AS FAI. 

10. Různé. 
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Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 114/2 

AS FAI schválil doplnění předběžného programu zasedání č. 114 na tento program:  

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 16/2014 (113). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Slib nového člena AS FAI. 

5. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

6. Projednání návrhu změny „Volebního a jednacího řádu AS FAI“ po 
projednání a připomínkování v AS UTB. 

7. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro navazující magisterský studijní program 
Integrované systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém jazyce“. 

8. Projednání návrhu na doplnění „Organizačních pokynů pro přípravu a 
průběh voleb členů Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky“. 

9. Projednání návrhu na doplnění Legislativní komise AS FAI. 

10. Různé. 

Ad 4) Slib nového člena AS FAI.  

Z výše uvedených důvodů nastupuje Bc. Tomáš Trčka do studentské části AS FAI za 
Ing. Kateřinu Sulovskou. Bc. Trčka přednesl slib člena AS FAI a svůj slib stvrdil 
podpisem.  

ad 5) Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

Děkan FAI Adámek 

 K 31. 12. 2014 skončilo funkční období ředitelů FAI. 17. 12. 2014 proběhlo 
výběrové řízení na obsazení pozic ředitelů ústavů Fakulty aplikované 
informatiky. Děkan FAI na návrh výběrové komise jmenoval od 1. 1. 2015 ředitele 
ústavů FAI takto: 

o ÚM – prof. Ing. Roman Prokop, CSc. (do 31. 12. 2018) 

o ÚŘP – prof. Ing. Petr Dostál, CSc. (do 31. 12. 2018) 

o ÚAŘT – prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc. (do 31. 12. 2018) 

o ÚEM – doc. RNDr. Vojtěch Křesálek, CSc. (do 31. 12. 2018) 

o ÚIUI – doc. Mgr. Roman Jašek, Ph.D. (do 31. 12. 2018) 

o ÚPKS – Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. (do 31. 12. 2016) 

o ÚBI – Ing. Jan Valouch, Ph.D. (do 31. 12. 2016) 

 

Proběhla diskuse ke jmenování ředitelů a děkan FAI odpověděl na několik dotazů doc. 
Sysla. 
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 Probíhají přípravy akreditace nového bakalářského studijního oboru Softwarové 
inženýrství. Přípravná schůzka proběhne 13. 1. 2015. Žádosti o reakreditaci 
navazujících magisterských oborů IT a BTSM projedná akreditační komise 
MŠMT na svém únorovém zasedání. 

Prod. Chramcov  

 28. 1. 2015 proběhne pravidelné setkání se zaměstnanci FAI. 

 Probíhá odevzdávání Závěrečných zpráv projektů IGA. Obhajoby proběhnou 21. 
1. 2015 a do 31. 1. 2015 mohou studenti žádat o finanční prostředky na podporu 
projektu IGA na rok 2015. 

Prod. Vojtěšek 

 Na Studijní oddělení FAI byly přijaty dvě nové pracovnice, paní Eva Buchtová a 
paní Marcela Sklenářová.  

 Od 12. 1. 2015 do 6. 2. 2015 mohou studenti posledních ročníků odevzdávat 
podklady pro zadání BP/DP na sekretariátech ústavů zajišťující agendu SZZ 
jednotlivých oborů. Ředitelé ústavů nahlásí proděkanu Vojtěškovi termíny 
předání oficiálních zadání. V rámci předání proběhne pro studenty prezentace 
představující jednotlivé obory navazujícího magisterského studia. 

Tajemnice Navrátilová 

 Prozatím nebyla schválena Pravidla rozpočtu UTB na rok 2015, která jsou 
podkladem pro Pravidla rozpočtu FAI.  

Předseda AS FAI Matýsek přednesl informace ze zasedání AS UTB ze dne 6. 1. 2015: 

 Prezident republiky jmenoval prof. Sáhu rektorem UTB pro funkční období od 
15. 12. 2014 do 14. 12. 2018. 

 Technologická agentura ČR -  bylo podáno 5 projektů, žádný nebyl vybrán. 

 Došlo k navýšení příspěvků ukazatele A za rok 2015. Navýšení bude využito pro 
financování společných servisních jednotek UTB pro rok 2015. 

 Dotace Zlínského kraje pro studentské projekty pro rok 2015 je 400 tis. Kč. 

 Záměr rektora jmenovat prorektory – návrhy byly předloženy AS UTB. 

 Byla projednána Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2015. V rámci tohoto bodu byla 
diskutována povinnosti FT vyrovnat závazky ve fondu Stavební komise v roce 
2014. Rektor a kvestor UTB se vyjádřili k otázce navýšení mzdových tarifů. 
Dr. Illík vznesl dotaz týkající se možnosti přispívání pracovníkům UTB na 
penzijní připojištění. Rektor UTB přislíbil vypracování finanční analýzy. 

 AS UTB schválil nákup pozemku v Přílukách u Zlína. 

 AS UTB projednal návrh změn Volebního a jednacího řádu AS FAI. 

Ad 6) Projednání návrhu změny „Volebního a jednacího řádu AS FAI“ po 
projednání a připomínkování v AS UTB. 

Dr. Matýsek přednesl jím navržené změny ve Volebním a jednacím řádu AS FAI 
vypracované na základě připomínek z AS UTB. Žádný z členů AS FAI neměl v tuto 
chvíli připomínky k předneseným změnám. Navržené změny budou projednány na 
zasedání LK AS FAI.  
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Odchází děkan Adámek. 

Ad 7) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro navazující magisterský studijní program Integrované 
systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém jazyce“. 

Směrnice vychází z obdobného materiálu schváleného v minulém roce. Došlo pouze 
k úpravám termínů a aktualizaci čísla směrnice. Aktuálně je to jediný magisterský 
studijní obor uskutečňovaný v anglickém jazyce. Další obory jsou připraveny 
k akreditaci. V tuto chvíli nebyly žádné připomínky z řad členů AS FAI. Navržená 
směrnice bude projednána na zasedání LK AS FAI.  

Ad 8) Projednání návrhu na doplnění „Organizačních pokynů pro přípravu a průběh 
voleb členů Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky“. 

Do předloženého materiálu je navrženo vložení bodu č. 15, který se týká zveřejnění vizí 
kandidátů do AS FAI na webu FAI. Ing. Janků vyslovil názor, že vzhledem k často 
projednávané problematice studentů DSP by mělo být garantováno zastoupení 
studentů DSP ve studentské části AS FAI zastoupeni. Proběhla diskuse k tomuto 
názoru. Bylo by vhodné projednat tuto záležitost před dalšími volbami do AS FAI a 
zahrnout ji do Volebního a jednacího řádu AS FAI. V tuto chvíli již z časového důvodu 
není možný zásah do stávajících pravidel voleb. Další připomínky k předloženému 
materiálu nejsou. 

 

Odchází tajemnice Navrátilová. 

Návrh usnesení AS FAI 114/3 

AS FAI schválil návrh na doplnění „Organizačních pokynů pro přípravu a průběh 
voleb členů Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky“ o bod č. 15 ve znění: 
„Každý kandidát do AS FAI může zaslat od středy 21. 1. 2015 8:00 do středy 4. 2. 2015 
10:00 své vize práce v AS FAI ve formátu PDF v rozsahu jedné strany A4 mailem na 
adresu matysek@fai.utb.cz. Vize budou zveřejněny na webu FAI nejpozději do středy 4. 
2. 2015 15:00.“ 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 114/3 

AS FAI jednomyslně schválil návrh na doplnění „Organizačních pokynů pro 
přípravu a průběh voleb členů Akademického senátu Fakulty aplikované 
informatiky“ o bod č. 15 ve znění: „Každý kandidát do AS FAI může zaslat od středy 
21. 1. 2015 8:00 do středy 4. 2. 2015 10:00 své vize práce v AS FAI ve formátu PDF v 
rozsahu jedné strany A4 mailem na adresu matysek@fai.utb.cz. Vize budou 
zveřejněny na webu FAI nejpozději do středy 4. 2. 2015 15:00.“ 
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Ad 9) Projednání návrhu na doplnění Legislativní komise AS FAI. 

Nový člen AS FAI Bc. Tomáš Trčka projevil zájem o práci v Legislativní komisi AS FAI. 
Doc. Sysel navrhl volbu aklamací, nikdo z členů AS FAI nebyl proti.  

Návrh usnesení AS FAI 114/4 

AS FAI schválil návrh na doplnění Legislativní komise AS FAI o Bc. Tomáše Trčku. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 114/4 

AS FAI jednomyslně schválil návrh na doplnění Legislativní komise AS FAI o Bc. 
Tomáše Trčku. 

AD 10) Různé. 

 Svolání LK: Zasedání LK se bude konat dne 19. 1. 2015 ve 13:00 v zasedací 
místnosti U51/606 na Jižních Svazích.  

 Dr. Pekař vznesl připomínku, že v době obsazení učeben i mimo semestr (např. 
z důvodu zkoušek) není možné, aby byla v učebnách prováděna údržba nebo 
opravy. Prod. Chramcov přislíbil nápravu. 

 Ing. Janků informoval o problémech při zadávání závěrečných zpráv IGA u 
studentů, kteří jsou zároveň i zaměstnanci FAI. Problém vznikl při aktualizaci 
OBD a je řešen firmou, která OBD dodává.  

 

Přichází prod. Kubalčík. 

 

 Doc. Kubalčík informoval o Dnu otevřených dveří, který proběhne dne 23. 1. 2015 a 
o výjezdech pracovníků na SŠ v rámci propagace FAI. 

 Doc. Kubalčík informoval o počtech přijíždějících a vyjíždějících studentů v rámci 
programu Erasmus. V minulém týdnu nastoupili do DSP 2 noví zahraniční 
studenti. 

 Bc. Trčka se dotázal na možnost zavedení elektronických indexů. 

 

Návrh usnesení AS FAI 114/5 

AS FAI schválil termín příštího zasedání AS FAI 26. 1. 2015 a předběžný program 
tohoto zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 1/2015 (114). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu změny „Volebního a jednacího řádu AS FAI“. 
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6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro navazující magisterský studijní program 
Integrované systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém jazyce“. 

7. Různé. 

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 114/5 

AS FAI jednomyslně schválil termín příštího zasedání AS FAI 26. 1. 2015 a 
předběžný program tohoto zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 1/2015 (114). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu změny „Volebního a jednacího řádu AS FAI“. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/2016 pro navazující magisterský studijní program 
Integrované systémy v budovách, uskutečňovaný v anglickém jazyce“. 

7. Různé. 

 
 
 
Ve Zlíně dne 15. 1. 2015 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
 

 

 

 

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
                        předseda AS FAI 


